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WHAT’S IN THE BOX

1. Camera
2. Camera Mount
3. Power Splitter Case
4. Remote

5. Power Splitter
6. Power Adapter
7. USB Cable
8. Documentation
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English
Read Manual Before Product Use.

POWER SUPPLY WARNING! The power supply is for indoor use only. Only use the power supply 
included with your product. Do not attempt to repair or use a damaged power supply. Do not 
immerse the power supply in water or subject it to physical abuse. Inspect the power supply 
regularly for cable, plug, and casing damage.
BATTERY WARNING!: Improperly replaced batteries may present a risk of leak or explosion 

burn. Do not disassemble or expose to conducting materials, moisture, liquid, or heat above 

replaceable. Battery life varies with usage. Non-operational batteries should be discarded 
according to local laws. If no laws or regulations govern, dispose of your device in a waste bin 

BUTTON BATTERIES—WARNING! Coin-sized and button batteries may be easily swallowed, 
which may cause personal injury and death in children and senior citizens. Keep these batteries 
away from children! Do not allow children to play with or be in contact with these batteries 

Always check medication before ingesting as adults have mistaken button batteries for pills or 
tablets. If a button battery is ingested, seek medical attention immediately. Contact the National 
Battery Ingestion Hotline at (202) 625-3333. It is available 24 hours a day.

Safe Usage Guidelines for Products
• Do not open or modify the product except for battery removal and replacement.
• Do not disassemble or attempt to service this product.
• This product is safe under normal and reasonably foreseeable operating conditions.
• If product is operating improperly, please contact Logitech support.
• Product must be returned to the manufacturer for any service or repair.
• This is not a Children’s Product and is not intended for use by children under 

• Warning: Not suitable for children under 36 months. Small parts. Choking hazard.
• Mount device properly according to the provided instructions. Improper installation 

of this product may cause damage or injury.
Logitech Compliance. For Product Safety, EMC, RF and Energy information, 
go to www.logitech.com/compliance. Maintenance is not required for product compliance.

Logitech Limited Hardware Product Warranty – A Summary 
Logitech warrants that its hardware product shall be free from defects in materials and 
workmanship for the length of time identified on your product package beginning from the date 
of original retail purchase. See support.logitech.com for specific warranty information about 

Logitech’s entire liability and your exclusive remedy for any breach of warranty shall be, 

price paid, if the hardware is returned to the point of purchase or such other place as Logitech 
may direct along with a receipt. Warranty protections are in addition to rights provided under 
local consumer laws and may vary among countries. See the fully warranty information to know 
your consumer rights and the additional protections provided by this product warranty. 
Logitech Address: Logitech, Inc. 7700 Gateway Blvd. Newark, California 94560.
Asia Pacific Consumers: Logitech Asia Pacific Limited, Unit 1003, Tower One, Cheung Sha 

Full Warranty Information: support.logitech.com

简体中文
请在使用产品之前阅读手册。

电源警告！ 电源仅供室内使用。 仅可使用产品随附的电源。 请勿修理或使
用损坏的电源。 请勿将电源浸入水中或使其遭受物理损伤。 应定期检查电源
的电线、插头和外壳有无损伤。
电池使用警告！ 电池如果更换不当，则可能存在泄漏或爆炸及造成人身伤
害的危险。 可充电电池如果处置不当，则可能存在火灾或化学烧伤的危险。 
切勿拆卸或将电池与导电材料、液体接触，或暴露于温度超过 54°C(130°F)的
环境中。 切勿在电池出现泄漏、变色、变形或出现任何其它异常的情况下使
用或充电。 不要让电池长时间处于放电或不使用状态。 切勿短路。 您的设
备可能包含内置可充电电池，此电池不可更换。 电池寿命随使用情况而异。 
已报废电池应依据当地法律进行弃置。 如果没有相关法律或法规，请将您的
设备丢弃在用于电子设备的垃圾桶中。 应将电池放置于远离儿童的地方。

产品安全使用指南
• 除电池移除和更换外，请勿自行拆卸或改装产品。
• 请勿拆解或尝试自行维修本产品。
• 在正常和合理可预见的不当操作条件下，本产品不存在安全隐患。
• 如果产品运行不正常，请联系罗技支持人员。
• 如需任何服务或维修，务必将产品送回生产商处。
• 此产品不适合儿童使用，14 岁以下儿童为非预期用户。
• 警告： 不适用于 36 个月以下的儿童。 包含微小零件。 有窒息危
险。

• 应按照提供的说明妥善安装设备。 本产品若安装不当，可导致设备
损坏或造成人员受伤。

罗技合规性 如欲了解产品安全、EMC、RF 和能量的相关信息，请转至 
www.logitech.com/compliance。 维护操作不属于产品合规性要求的范围。

Important Safety, Compliance and Warranty Information
重要安全性、合规性和质保信息
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1. Remote Pairing Button
2. USB
3. Status LED
 

4. Security Slot
5. MIPI
6. Tripod Thread
7. Expansion Slot

WHAT’S WHAT

CAMERA
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REMOTE 

1. Video Mute
2. Pan/Tilt
3. Camera Home

4. Camera Presets
5. Zoom In/Out
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CONNECT YOUR CAMERA
Connecting Rally Camera is the same 
whether you plan on using a dedicated 
computer in the room, or your team 
members bring a laptop to the room 
to run the meeting 

1. Plug the power splitter USB pigtail 
into the USB port of the camera  

2. Connect the power adapter from 
the power splitter to a wall outlet 

3. Connect the USB cable from 
the power splitter to your computer 

4. The status LED will flash when 
the camera is connecting  
Once complete, the camera head 
will rotate 

5. If issues persist, consult 
www logitech com/support/
rallycamera or call technical support 
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MOUNT YOUR CAMERA
We offer a numer of options to mount 
your Rally Camera  For video calls, 
we recommend placing the camera as 
close to eye level as possible  Best results 
typically come from mounting below 
the TV 
1. Place on a table or shelf near the TV  
2. Mount on the wall:

a. Attach wall mount to the wall  
Please use the appropriate screw 
type for your wall type 

x2

b. Insert the power splitter into 
the power splitter case and route 
cables as shown 

c. Thread the USB pigtail through 
the hole in the bottom of 
the mount and connect to 
the camera 

d. Latch the power splitter case 
to the mount 

e. Secure the camera to the mount 
via the tripod screw 

3. Mount to the TV: An optional 
TV mount bracket is available 
at www logitech com 
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STARTING THE VIDEO CALL
To start a video call/capture session, start 
your application of choice and select 
the Rally Camera  The status LED will 
illuminate when video is streamed 

Note regarding 4K video: The USB 
2 0 cable included with Rally Camera 
supports Full HD video (up to 1080p)  
If you require 4K video, please use 
a USB 3 0 cable (not included) 

PAN AND TILT
Press once for incremental movement or 
press and hold for continuous pan and tilt 

Caution: Manually rotating camera 
head may damage the device 

CAMERA PRESETS
Set up to 2 preset positions  Once in the 
desired position, save a preset by pressing 
and holding the button for 3 seconds  
Return to the desired position at any time 
by pressing the button once

HOME
Home will be the position the camera 
moves to when the camera is started  
Save a new Home position by holding 
the button for 10 seconds 

CAMERA SETTINGS 
APPLICATION
Use this program to control the camera 
pan, tilt, zoom, focus, and image 
quality (like brightness and contrast)  
The software can be downloaded form 
www logitech com/support/rallycamera

RIGHTSIGHT
This function to automatically frame the 
people in the room will be downloaded 
after the camera is first connected to 
a computer (Windows only)  To enable 
the function on a Mac or if the download 
is blocked on Windows, install the Camera 
Settings Application  RightSight will run 
at the start of a video call/capture session 
and on demand by pressing the Home 
button  To disable the RightSight function, 
use the Camera Settings Application 
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PAIRING THE REMOTE
Your camera and remote control are paired at the factory  However, if you need to pair 
a remote to the camera (such as when replacing a lost remote) do the following:

1. Press and hold button on the back of the camera until LED flashes blue 
2. Press and hod the Video Mute button on the remote for 10 seconds to place it 

in pairing mode 
3. Once the remote and camera are paired the LED will stop flashing
4. If the pairing fails, the LED will keep flashing  Start from step 2 and repeat 

FOR MORE INFORMATION
You can find additional information on Fireball including: 
– FAQs
– Firmware Upgrades
– Software Downloads
– Support Community
– Warranty Information
– Replacement Parts
– And more at  

www.logitech.com/support/rallycamera
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包装内容

1. 摄像头
2. 摄像头安装底座
3. 电源分线器盒
4. 遥控器

5. 电源分线器
6. 电源适配器
7. USB 线缆
8. 文档
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English
Read Manual Before Product Use.

POWER SUPPLY WARNING! The power supply is for indoor use only. Only use the power supply 
included with your product. Do not attempt to repair or use a damaged power supply. Do not 
immerse the power supply in water or subject it to physical abuse. Inspect the power supply 
regularly for cable, plug, and casing damage.
BATTERY WARNING!: Improperly replaced batteries may present a risk of leak or explosion 

burn. Do not disassemble or expose to conducting materials, moisture, liquid, or heat above 

replaceable. Battery life varies with usage. Non-operational batteries should be discarded 
according to local laws. If no laws or regulations govern, dispose of your device in a waste bin 

BUTTON BATTERIES—WARNING! Coin-sized and button batteries may be easily swallowed, 
which may cause personal injury and death in children and senior citizens. Keep these batteries 
away from children! Do not allow children to play with or be in contact with these batteries 

Always check medication before ingesting as adults have mistaken button batteries for pills or 
tablets. If a button battery is ingested, seek medical attention immediately. Contact the National 
Battery Ingestion Hotline at (202) 625-3333. It is available 24 hours a day.

Safe Usage Guidelines for Products
• Do not open or modify the product except for battery removal and replacement.
• Do not disassemble or attempt to service this product.
• This product is safe under normal and reasonably foreseeable operating conditions.
• If product is operating improperly, please contact Logitech support.
• Product must be returned to the manufacturer for any service or repair.
• This is not a Children’s Product and is not intended for use by children under 

• Warning: Not suitable for children under 36 months. Small parts. Choking hazard.
• Mount device properly according to the provided instructions. Improper installation 

of this product may cause damage or injury.
Logitech Compliance. For Product Safety, EMC, RF and Energy information, 
go to www.logitech.com/compliance. Maintenance is not required for product compliance.

Logitech Limited Hardware Product Warranty – A Summary 
Logitech warrants that its hardware product shall be free from defects in materials and 
workmanship for the length of time identified on your product package beginning from the date 
of original retail purchase. See support.logitech.com for specific warranty information about 

Logitech’s entire liability and your exclusive remedy for any breach of warranty shall be, 

price paid, if the hardware is returned to the point of purchase or such other place as Logitech 
may direct along with a receipt. Warranty protections are in addition to rights provided under 
local consumer laws and may vary among countries. See the fully warranty information to know 
your consumer rights and the additional protections provided by this product warranty. 
Logitech Address: Logitech, Inc. 7700 Gateway Blvd. Newark, California 94560.
Asia Pacific Consumers: Logitech Asia Pacific Limited, Unit 1003, Tower One, Cheung Sha 

Full Warranty Information: support.logitech.com

简体中文
请在使用产品之前阅读手册。

电源警告！ 电源仅供室内使用。 仅可使用产品随附的电源。 请勿修理或使
用损坏的电源。 请勿将电源浸入水中或使其遭受物理损伤。 应定期检查电源
的电线、插头和外壳有无损伤。
电池使用警告！ 电池如果更换不当，则可能存在泄漏或爆炸及造成人身伤
害的危险。 可充电电池如果处置不当，则可能存在火灾或化学烧伤的危险。 
切勿拆卸或将电池与导电材料、液体接触，或暴露于温度超过 54°C(130°F)的
环境中。 切勿在电池出现泄漏、变色、变形或出现任何其它异常的情况下使
用或充电。 不要让电池长时间处于放电或不使用状态。 切勿短路。 您的设
备可能包含内置可充电电池，此电池不可更换。 电池寿命随使用情况而异。 
已报废电池应依据当地法律进行弃置。 如果没有相关法律或法规，请将您的
设备丢弃在用于电子设备的垃圾桶中。 应将电池放置于远离儿童的地方。

产品安全使用指南
• 除电池移除和更换外，请勿自行拆卸或改装产品。
• 请勿拆解或尝试自行维修本产品。
• 在正常和合理可预见的不当操作条件下，本产品不存在安全隐患。
• 如果产品运行不正常，请联系罗技支持人员。
• 如需任何服务或维修，务必将产品送回生产商处。
• 此产品不适合儿童使用，14 岁以下儿童为非预期用户。
• 警告： 不适用于 36 个月以下的儿童。 包含微小零件。 有窒息危
险。

• 应按照提供的说明妥善安装设备。 本产品若安装不当，可导致设备
损坏或造成人员受伤。

罗技合规性 如欲了解产品安全、EMC、RF 和能量的相关信息，请转至 
www.logitech.com/compliance。 维护操作不属于产品合规性要求的范围。

Important Safety, Compliance and Warranty Information
重要安全性、合规性和质保信息
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1. 遥控器配对按钮
2. USB 端口
3. LED 状态指示灯

4. 防盗锁插孔
5. MIPI 端口
6. 三脚架安装螺纹
7. 扩展插孔

硬件说明

摄像头
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遥控器 

1. 视频静音
2. 平移/俯仰
3. 摄像头复位

4. 摄像头预设位
5. 变焦放大/缩小
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连接摄像头
无论您打算在会议室使用专用电脑，还是
使用自带的笔记本召开会议，Rally 摄像头
的连接方式都是一样的。

1. 将电源分线器的 USB 端插入摄像头的 
USB 端口。 

2. 使用电源适配器将电源分线器与电源插
座相连接。

3. 使用 USB 线缆将电源分线器与计算机
相连接。

4. 摄像头正在连接时，LED 指示灯会闪
烁。 连接成功后，摄像头会旋转。

5. 若仍存在问题，请咨询 
www logitech com/support/
rallycamera 或致电技术支持。
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安装摄像头
我们为 Rally 摄像头提供了多种安装
方式。 对于视频通话，建议将摄像头尽量
置于与视线平齐的高度。 通常来说，安装
于电视下方效果更佳。

1. 放置于桌面或电视附近的架子上。 
2. 安装于墙面上：

a. 将壁装底座固定在墙面上。 请根据
墙壁类型选用适合的的螺丝类型。

x2

b. 将电源分线器放入电源分线器盒内，
走线方式如图所示。

c. 将 USB 端口穿过安装底座底部孔
洞，连接至摄像头。

d. 将电源分线器盒嵌扣入安装底座。

e. 使用三脚架螺丝将摄像头固定于安
装底座上。

3. 安装于电视上： 选购选配电视安装支
架，请访问 www.logitech.com。

进行视频通话
要进行视频通话，请打开您选择的应用
程序，并选择 Rally 摄像头。 视频流传输
时， 
LED 状态指示灯会亮起。
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4K 视频的注意事项： Rally 摄像头随附的  
USB 2 0 线缆支持全高清视频（最高 1080p)。  
如需 4K 视频，请使用 USB 3 0 线缆  
(需另购）。

平移与俯仰
点按按钮可进行位置微调，按住按钮可控制
摄像头持续平移或俯仰运动。

注意： 手动旋转摄像头可能会造成设备
损坏。

摄像头预设位
可设置 2 个预设位置。 摄像头位于要
保存的位置时，按住按钮 3 秒钟以保存
预设位。 按下预设位按钮，摄像头即可回
到预设位置。

复位
复位即让摄像头恢复至开机位置。 按住此
按钮 10 秒，可保存新的复位位置。

摄像头设置应用程序
使用此程序可控制摄像头的平移、俯仰、
变焦、对焦和画面质量（如亮度和对比度)。  
下载软件请访问 www logitech com/
support/rallycamera

RIGHTSIGHT
此功能会在首次连接电脑时自动下载 
(仅 Windows），可使摄像头画面自动捕捉
房间内人员。 若要在 Mac 上启用此功能，
或者在 Windows 上未能成功下载，请安装摄

像头设置应用程序。 RightSight 功能会在视
频通话/拍摄会话开始时自动运行，也可通过
按下复位按钮启动此功能。 可在摄像头设置
应用程序中禁用 RightSight 功能。

配对遥控器
摄像头和遥控器在出厂时已经配对。 如需
将遥控器与摄像头配对（如原遥控器丢失，
另配新遥控器），请按以下步骤操作：

4. 按住摄像头后侧按钮，直至 LED 闪烁
蓝色。

5. 按住遥控器上的视频静音按钮 10 秒，
使遥控器进入配对模式。

6. 遥控器和摄像头配对成功后，LED 会停
止闪烁。

7. 若配对失败，LED 则保持闪烁。 从第 
2 步开始重新执行。

获取更多信息
有关 Fireball 的其他信息，如： 

 –常见问题解答
 –固件升级
 –软件下载
 –支持社区
 –保修信息
 –替换配件
 –以及更多信息，请访问 
www logitech com/support/rallycamera
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